
                  

 

Bohutický zpravodaj

Číslo 1                                      červen 2024 

 

 

Stavební úpravy a přístavba ZŠ a MŠ 

V měsíci dubnu byla dokončena jedna z velkých investičních akci v tomto roce. Zhotovitelem 

byla předána přístavba mateřské školy v budově Základní školy. 

V nově dokončených prostorách nás čeká ještě spousta práce. Školka bude vybavena novým 

nábytkem a na podzim čeká budovu nová fasáda. 

Investiční náklady této akce byly uhrazeny z rozpočtu obce, a to ve výši 1.357.767 Kč. Ze 

státního rozpočtu, prostřednictvím Ministerstva financí, byla uhrazena částka 3.160.172 Kč. 

Fasáda budovy je vyčíslena částkou 586.440 Kč 

Jakmile bude vše připraveno, pozveme Vás, abyste si novou školku mohli prohlédnout. 

       

***** 

Oprava komunikace obchod, nádraží, Marešov 

Přesný termín zahájení prací ještě v tuto chvíli nebyl přesně stanoven. Dubnový termín zahájení 

prací byl pouze předpokládaný a vycházel ze Smlouvy o dílo, která byla se zhotovitelem 

uzavřena. S předstihem jste byli informováni hlavně proto, aby měli vlastníci přilehlých 

pozemků dostatečný čas k řešení budoucích přípojek inženýrských sítí. Bylo nutné si zařídit 

projektovou dokumentaci a stavební povolení přípojek vody, splaškové kanalizace, elektřiny a 

plynu. Po dokončení a kolaudaci stavby komunikace nebude umožněno vlastníkům nemovitostí 

přípojky inženýrských sítí povolit po dobu nejméně 5 let. 

 

▪ ZPRÁVY Z OBECNÍHO ÚŘADU 



O přesném termínu zahájení oprav vodovodního řadu a komunikace Vás budeme včas a 

s dostatečným předstihem informovat. 

Počítejte s tím, že v průběhu prací bude omezen provoz a parkování automobilů v místech 

stavby. 

V průběhu stavby bude nutné myslet na umístění nádob na odpady. V době svozu odpadů bude 

nutné, abyste si popelnice umístili na místo, které bude průjezdné. 

***** 

Budova Pohostinství U zámku 

Nájemce, který provozoval pohostinství, ukončil ke dni 31. 5. 2024 nájemní smlouvu. 

Zastupitelstvo obce rozhodlo, že se prozatím hlavní část budovy nebude dále pronajímat pro 

provoz pohostinství. Tyto prostory si můžete nově individuálně pronajmout pro soukromou 

akci.  

Pro provoz hostinské činnosti jsou obcí nabízeny prostory zahrádky. Měsíční nájem bez energií 

je stanoven částkou 3.000 Kč. Prostory zahrádky je možné si pro podnikání v hostinské činnosti 

pronajmout i krátkodobě, např. na letní sezonu. Více informací Vám sdělíme v kanceláři 

Obecního úřadu. 

Prostory tělocvičny budou od července využívány pouze pro sportovní činnosti a k uspořádání 

větších kulturních akcí, plesů a hodové zábavy.  

***** 

Ukliďme Bohutice 

V sobotu 6. dubna 2024 jsme se připojili k celostátní výzvě, k akci Ukliďme Česko. 

Zorganizování akce se ujali členové Českého zahrádkářského svazu. Na čtyřicet dobrovolníků 

vyčistilo od odpadků okolí katastru naší obce. Je neuvěřitelné, kolik odpadu se dá v přírodě 

najít, a to každoročně. Letos jsme odpadky zase naplnili kontejner o objemu 10m3.  

Dvakrát do roka je přitom v obci přistaven velkoobjemový kontejner na objemný komunální a 

také na nebezpečný odpad. Je zcela nepochopitelné, jak někdo dokáže opustit místo, které před 

časem využíval pro umístění včelstev. Úly přemístí a betonové tvárnice, na kterých úly ležely, 

nechá válet v přírodě. Vyzýváme proto majitele těchto tvárnic, aby je co nejdříve odklidil. Při 

úklidu jsme odvezli pouze zapomenutý stůl. 

Všem velice děkujeme za pomoc. Doufáme, že se v příštím roce opět sejdeme a pomůžeme 

přírodě zase od nepořádku.  

        Členové ČZS ZO Bohutice  

***** 

Udržování čistoty u sběrných míst na tříděný odpad 

U kontejnerů na tříděný odpad, prosím, udržujte čistotu a poctivě odpad třiďte. Kartonové 

krabice ukládejte do přístřešku ve dvoře Základní školy v rozloženém a nejlépe i svázaném 

stavu. Vejde se tam toho potom mnohem víc.  



Do popelnice na jedlé oleje a tuky nevhazujte odpadky! V místě za kostelem byla nově přidána 

nádoba na komunální odpad. Situace a potřeba vyhazování komunálu z domácností právě 

v tomto místě již byla neúnosná.  

Ke kontejneru na textil v žádném případě nepatří matrace, koberce, lyže a další odpad, který se 

do tohoto kontejneru nevejde. Tento odpad si nechte doma a vyvezte ho až do velkoobjemového 

kontejneru. My ho na obci také nemáme kam dát. 

Velkoobjemový kontejner bývá v měsíci květnu a listopadu přistaven v areálu bývalého 

zemědělského družstva.  

Děkujeme, že vám čistota okolí mimo váš dům není lhostejná. 

Přístřešek na papír bude v měsíci červenci ze školního dvora odstraněn a papír se bude ukládat 

do nové garáže, kterou najdete naproti sběrného místa, za školní zahradou. 

***** 

Elektronická úřední deska 

Prostřednictvím Místní akční skupiny Znojemské vinařství jsme získali dotaci ve výši 188.000 

Kč na pořízení elektronické úřední desky. Deska byla nainstalována na zámeckou zeď, vedle 

informačních tabulí obce. Úřední elektronická deska od dubna letošního roku plně nahrazuje 

úřední desku, která byla umístěna v podloubí zámku.  

Veškeré zveřejněné informace Obce Bohutice naleznete na právě zmíněné elektronické úřední 

desce a na webových stránkách obce. 

***** 

Hřiště s umělou trávou 

Hřiště můžete používat bezplatně, a to pouze ke hrám k tomu určeným! Např. tenis, volejbal, 

nohejbal a další míčové hry.  

Na ploše platí přísný zákaz ježdění na kole, kolečkových bruslích a koloběžce. Také platí přísný 

zákaz nošení hraček z pískoviště na plochu hřiště. Děti do 6 let nepouštějte na hřiště bez dozoru 

dospělé osoby. 

Klíče od lavičky, ve které jsou umístěny sportovní sítě je k dispozici v Turistickém 

informačním centru, v kanceláři Obecního úřadu a v Pohostinství U Cóla, a to pouze v pracovní 

době. 

Klíče po úklidu sítí vraťte na místo, kde jste si je půjčili. 

Děkujeme za udržování pořádku na hřišti. 

***** 

Upozornění na dodržování pravidel při používání kamerového systému na soukromém 

pozemku 

V současné době stoupá instalace kamerových systémů na soukromých pozemcích a domech 

v obci. Vlastníci k tomuto kroku přistupují zpravidla za účelem ochrany svého majetku. 

Je však dobré vědět, jakým způsobem upravuje používání kamerového systému a nakládání se 

záznamy zákon. 



Je třeba si uvědomit, že v okamžiku, kdy kamerový systém umožňuje provádět záznamy 

pořizovaných záběrů, jejichž prostřednictvím lze přímo či nepřímo identifikovat konkrétní 

fyzickou osobu zachycenou na záznamu, dochází ke zpracování osobních údajů. Je třeba dát 

pozor na to, abyste nepřekročili zákonem nastavené mantinely. 

Buďte ke svému okolí, k vašim sousedům, prosím, ohleduplní. Problémům se sousedy 

předcházejte a jednejte vždy a za všech okolností slušně.  

• Kamera nesmí zabírat víc, než je třeba 

Nejčastějším prohřeškem při instalaci kamerového systému na soukromém pozemku bývá 

skutečnost, že kamery snímají nejen vlastní pozemek, ale i část sousedního pozemku či 

přilehlého veřejného prostranství (např. ulici či park sousedící s pozemkem). Takové případy 

nejsou povoleny. Za účelem ochrany svého majetku je možné monitorovat pouze vlastní 

soukromý pozemek, objekt, byt včetně vstupu nebo soukromé parkovací místo.  

Snímá-li kamera na vašem domě kromě vašeho pozemku i část sousedního pozemku, opatřete 

si souhlas jeho vlastníka se zpracováním osobních údajů. Odmítne-li vám soused souhlas udělit, 

raději se záznamům vyhněte nebo si kameru nainstalujte tak, aby souseda v jeho soukromí 

neomezovala! 

• Zveřejňovat záznamy bez souhlasu je zcela vyloučeno 

V případě, že jste si na svém pozemku nainstalovali kamerový systém a následně došlo k 

incidentu, který tento systém zaznamenal (např. zachycení zloděje při vloupání do domu), 

můžete samozřejmě pořízený záznam předat Polici ČR za účelem vyšetřování. Nejste však za 

žádných okolností oprávněni takový záznam zveřejnit, např. na sociálních sítích.  

***** 

Křížová cesta Bohutice 

Na Velikonoce, na jeden z nejvýznamnějších svátků 

křesťanů, se vrátila po restaurování zpět do Bohutic 

socha Ježíše Krista z XII. zastavení Křížové cesty. 

Odbornou a perfektní restaurátorskou práci provedl 

ak. malíř Jan Knorr spolu s restaurátorkou Simonou 

Maděránkovou. 

Náklady na restaurování ve výši 280.000 Kč 

uhradila Obec Bohutice ze svého rozpočtu a 

finanční částkou 40.000 Kč přispěl JUDr. Jaroslav 

Vlašín. Touto cestou mu děkujeme za jeho štědrost, 

velice si jeho příspěvku vážíme. 

Reportáž o naší Křížové cestě, která byla vysílána 

v programu ČT 1 – Toulavá kamera můžete 

shlédnout na webových stránkách pořadu - 

www.toulavakamera.cz. 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.toulavakamera.cz%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1k_jL_oqD34dowKMIfHcOfmTUjaOALxj8tVzXgyKLcIS4ZrXFIOCBl_OM_aem_AUYJPcXvu9OZS-Qirw4-DOxgwPo1mnYZQgYWFkSpzyMHcd3vvcSQtCEgAqfSqdDcn3FVyQuXLAnQpJ_dKRC-W0kz&h=AT1nDFeauSRx6TnA9L4QnoSOHFFpLq-gz_-YrOGuIncw3UPxz-Bvv3ok7SmK2fIh3Yndtydq_1EwTA-GK07jKePQQRA4N4Lmh2UXksLD14Lj6SawdCRDvXNyDACNiLQniGHt&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT2epa6mfAVW1ctLbgTok6eJJyW0xUpYPOamfdXBGYwW3JfTfy5ByjjRsassSI7jreCH2AXODykvNGbUOktMDHz-LZfFJKduU2Z53_E0ewk_YFqPUg_L1uLMfjxLFEOM0R4qyqB-ENZhLkTbSEb25ShEub4ywrLob76s9GeTo8xjts5XsyypOfX-YL34rXJDBDaHFqGEgOaS29n3CuCpBWIeohvYG0BU-dzHVriBPBhIFApWxmUvMkqYrrbUCI9yyE2vTH7s4CLE8MIpFKrr


Mezi neobjevené cíle, které lákají k výletům do Jihomoravského kraje s tradicemi vinařství, 

památek a lidových tradic byl pro letošní rok vybrán i zámek Bohutice.  

KUDYZNUDY.CZ – Neobjevené skvosty: 10 tipů z regionu. 

***** 

Letecká aplikace biologickým prostředkem 

Společnost BIOCONT LABORATORY bude v katastru obce provádět leteckou aplikaci 

biologickým prostředkem TrichoLet, jehož účinnou složkou je drobná chalcidka 

Trichogramma. Tento prostředek bude použit pro ochranu kukuřice před zavíječem 

kukuřičným.  

Co se týče aplikace prostředku, není potřeba provádět žádná opatření. 

 

 

Podzimní bohutické slavnosti – termín 

 

Podzimní slavnosti se budou konat v obvyklém termínu dne 5.10.2024. 
Termín krajských voleb byl stanoven na 20. - 21.9.2024, proto nemusíme termín slavností pro 

letošní rok měnit.  
 



 

Nový rok v ZŠ a MŠ Bohutice 

Část roku 2024 je již za námi a ve škole i školce proběhlo od ledna plno akcí.  

Začátek roku jsme oslavili koledováním v kostýmech a aktivitami na Tři krále. Tříkrálových 

obchůzek se účastnila jak škola, tak školka. Dále jsme přivítali paní z Národního parku Podyjí, 

ta si pro žáky připravila aktivity k procvičení rozpoznávání zvířat a rostlin. Následovalo 

masopustní veselí, které jsme si připomněli formou projektového dne. Školáci přišli 

v zajímavých maskách a na závěr dne se hodovalo - děti si připravily obložené chleby 

s pomazánkami. Kulinářské dovednosti si také procvičily i v hodinách pracovních činností, ve 

kterých zadělávaly, smažily, a nakonec i ochutnaly masopustní koblížky a boží milosti.  

Žáci základní školy se zúčastnili čtenářské soutěže, a ti nejlepší čtenáři postoupili do dalšího 

kola, které proběhlo na základní škole v Suchohrdlech u Miroslavi, kde se na prvních třech 

příčkách umístili i někteří naši žáci. S účastní v různých soutěží neotálí i školka, která se 

zapojila do výtvarné soutěže „Zvířátka v přírodě“, pod záštitou NP Podyjí.  

V mateřské škole proběhla beseda s myslivcem z místního mysliveckého spolku. Také se 

uskutečnil maškarní karneval a děti si užily rej a soutěže v maskách.   

Společně se školkou se nám podařilo vyhnat zimu a přivítat jaro. Vynášení Moreny doprovázely 

recitace básní žáků mateřské i základní školy. Děti si připomněly pohanský rituál a za zpěvu 

písní hodily společně Morenu do vody. 

Ve škole také proběhla oslava Světového dne vody, vzácnost této tekutiny jsme si připomněli 

při tvorbě koloběhu vody či diskusí, jak s ní šetřit.  

Velikonoční týden byl zahájen dnem otevřených dveří základní i mateřské školy spojeným 

s dílničkami a pokračoval účastí žáků ve školním kole Matematického klokana. 

Středisko volného času Moravský Krumlov si pro školáky nachystalo několik preventivních 

programů, jednalo se například o zábavné poučení dětí o integrovaném záchranném systému. 

Obě třídy mateřské školy se účastnily preventivního programu s názvem „Bacilů se nebojíme“, 

děti si vyrobily lékařský kufřík a seznámily se s různými nemocemi a úrazy.  

I v druhém pololetí škola i školka pokračovala v sérii divadelních představení ve Znojmě.  

Školáci začátkem 

dubna přivítali 

spisovatele Josefa 

Beneše, který přijel 

povyprávět o své 

knize. O knihách si 

povídali i ti 

nejmenší, navštívili 

místní knihovnu, ve 

školce proběhla 

beseda se seniory, 

▪ ZŠ a MŠ Bohutice 



kteří předčítali dětem pohádky z oblíbených knížek. 

V dubnu rovněž proběhl zápis předškoláků do prvního ročníku. Před samotným zápisem však 

ještě předškoláci dvakrát navštívili základní školu, prohlédli si třídy a s prvňáčky se pustili 

společně do učení.  

A co dál? Sice se již blíží konec školního roku, školáci se však mohou těšit ještě na několik 

akcí. Pojedeme do Vida centra v Brně, uspořádáme školní výlet na Macochu, také nás čeká 

škola v přírodě, sportovní olympiády. Školka pokračuje v ročním projektu „Svět nekončí za 

vrátky, cvičíme se zvířátky“, který vede děti k pohybu. U Berušek pokračuje roční projekt 

„Zdravík“, ten zase děti se seznamuje se zdravým životním stylem. 

U nás se ve škole i školce tedy neustále něco děje, snažíme s učit hrou, výuku často směřujeme 

do přírody. Rádi se setkáváme na akcích s rodiči dětí, ale i akcích pořádaných obcí. Přejeme 

všem občanům krásné jarní dny. 

Vypracovala: Mgr. Lenka Věchetová  

 

  

25. ročník turnaje v Bohutickém mariáši ve čtyřech 

Jelikož se jedná o ročník jubilejní, vrátil bych se trochu do minulosti. V Bohuticích se mariáš i 

taroky hrály co pamatuji, byla to i je vlastně zábava příznivců těchto karetních her a to zejména 

v zimních měsících, kdy na poli nebylo tolik práce, ale také i v neděli. Vzpomínám jako malý 

kluk, když jsem chodil tátovi v neděli před polednem do džbánku pro pivo, že při tarokách i 

mariáši bylo v místním hostinci tuze veselo. 

Postupem času já i moji vrstevníci se tuto hru naučili a chodili hrát také. Až v roce 1999 vznikl 

nápad uspořádat turnaj, Slovo dalo slovo a tak v roce 2000 Čuba Bohuslav s Luďkem 

Harsányim a dalších, sepsali se pravidla, sehnali sponzory a první ročník turnaje byl na světě. 

Turnaj byl hlavně určen pro místní hráče, ale postupem času se přihlásili i hráči přespolní, 

▪ SPOLKOVÁ A KULTURNÍ ČINNOST 



vlastně kamarádi, kde se turnaj v minulosti vůbec nekonal. Protože první ročník turnaje měl 

velký úspěch a hlavně nadšení ze zápolení, setrval tento turnaj dodnes. 

Letošního 25. ročníku, který se konal 24.02.2024 v pohostinství "U zámku", zúčastnilo se 

celkem 48 hráčů z toho 16 místních. Škoda, že ne více, protože turnaj je hlavně pro mariášníky 

domácí. Začátek byl stanoven na 13 hodinu odpolední jak je tomu zvykem a překvapivým 

zjištěním bylo, že přijeli všichni kdo se přihlásili, to se v minulosti často nestávalo. Po zahájení 

a přivítání hráčů se celý turnaj rozjel. Hráli jsme na 4 padesátiminutová kola, kdy po každém 

kole následovalo nové rozlosování. Po čtyřech kolech, následné večeři, přišlo tak očekávané 

vyhlášení výsledků. 

1.Oulehla Pavel - Židlochovice 

2.Prášek Miroslav - Bohutice 

3.Prustoměrský Milan - Mor. Krumlov 

Ani ostatní, kteří jak se říká na bednu 

nedosáhli, smutní určitě nebyli. Každý z 

účastníků  totiž dostal přiměřenou cenu dle 

svého umístění. Ani letos si místní ostudu 

neudělali, vždyť v TOP 10 se umístili další 

dva hráči. 

Chtěl bych poděkovat všem hráčům, 

přihlížejícím divákům za vytvoření 

příjemného sobotního odpoledne až večera 

a v neposlední řadě novému personálu a 

vedoucí paní Sojkové za skvělou večeři i 

obsluhu.     

Speciální poděkování patří především OU Bohutice, MH doprava, Ryšavý stavebniny, 

Alumistr.se, ale i dalším sponzorům, bez kterých by se tento turnaj vůbec nemohl konat zvláště 

na takové úrovni. 

Turnaj proběhl v nádherné atmosféře v rámci Fair Play. Od hráčů jsem slyšel jen slova chvály, 

poděkování, za rok se těšíme znovu, tak si myslím, že jubilejní ročník se nad očekávání vydařil. 

     LH 

***** 

Motoráčkem do Znojma 

V sobotu 1. června, přesně na Den dětí, byl ze zastávky Bohutice vypraven osobní vlak, který 

všech 160 účastníků výletu přivezl do Znojma. Ve Znojmě následoval individuální program.  

Děti si svůj sváteční den určitě užily. Město Znojmo mělo přichystaný bohatý kulturní program. 

Výlet uspořádala Tělovýchovná jednota Bohutice a touto cestou bychom chtěli poděkovat Unii 

rodičů při ZŠ a MŠ Bohutice a Sboru dobrovolných hasičů za finanční příspěvky, které nám 

pomohly zaplatit náklady na tento výlet. 

Členové TJ Bohutice 



SDH Bohutice 

Výsledkem „Železné soboty“ sběru kovového odpadu, který proběhl v loňském roce jsme si 

mohli dovolit zakoupit novou nerezovou požární nádrž na vodu, která slouží sportovnímu 

družstvu hasičů k tréninkům.  

Prvním letošním závodem v požárním sportu byla okrsková soutěž v Branišovicích, kde jsme 

obsadili 1. místo. Na 

závodu Znojemské 

ligy v požárním 

útoku bylo umístění 

také na jedničky… 

ale dvě. Umístili 

jsme se na 

jedenáctém místě 

z devatenácti týmů.  

V neděli 2. června 

jsme byli opět 

úspěšní a ze závodů 

v Morašicích jsme 

si odnesli 1. místo. 

Děkujeme všem za 

podporu a hlavně 

děkujeme 

fanouškům, kteří nám na závodech vytváří perfektní atmosféru. 



Bohutičtí pěstitelé 

Dne 1. března 2024 byl Krajským soudem v Brně zapsán nový spolek Bohutičtí pěstitelé z.s. 

Zakládající členové spolku jsou Ludmila Holíková, Vít Vejvalka a Robert Štefka. 

Bohutičtí pěstitelé jsou dobrovolným, nepolitickým, neziskovým, veřejně prospěšným spolkem 

fyzických osob založeným za účelem, jímž je: zahrádkářská činnost v obci Bohutice; údržba        

a rozvoj zeleně v obci; ochrana přírody a krajiny; podpora setkávání v rámci společenství. 

Hlavním posláním spolku je přispívat svou činností k dosahování obecného blaha a k ochraně 

přírody a krajiny. Zahrádkářská činnost se podílí na zachování a ochraně zemědělského půdního 

fondu, přispívá k zadržování vody, mírní dopad klimatických změn a podporuje druhovou 

rozmanitost v krajině, má výchovný a estetický aspekt pro utváření vztahu k přírodě, podílí       

se na ochraně přírody, životního prostředí a pestrosti krajinného rázu.  

Členem spolku se může stát fyzická osoba starší 18 let, která zaplatila roční členský příspěvek 

ve výši 150 Kč/rok a ztotožňuje se se stanovami a cíli spolku a chce se podílet na jejich 

naplňování; souhlasí s nakládáním se svými osobními údaji (jméno, příjmení, titul, mobilní 

telefonní číslo, adresa trvalého bydliště, e-mailová adresa, adresa datové schránky) za účelem 

vedení seznamu členů a je na základě vyplněné žádosti o členství přijata za člena výborem.       

Pokud máte zájem o vstup do spolku Bohutičtí pěstitelé z.s., můžete tak učinit na členské 

schůzi, která bude v nejbližší době svolána. Termín schůze bude zveřejněn na informačních 

tabulích v obci a místním rozhlasem. 

***** 

Bohutický košt vín 2024 

Letos se konal jubilejní, již 20. ročník Bohutického koštu. Akci organizoval Vinařský spolek 

"sv. Michal" - Bohutice za podpory obce. Košt proběhl v tradičním termínu, tedy v poslední 

dubnovou sobotu. Letos to bylo 27. 4. 2024.  

Už od poloviny března začala organizace koštu. Jako např. rozvoz lahví, dovoz vzorků, jejich 

zatřídění. Sešlo se celkem 575 vzorků, z toho jich bylo 413 bílých, 37 růžových a 125 červených 

vín. Hodnocení vín se uskutečnilo v pátek 19. 4. 2024 v místní sokolovně za pomoci 49 

degustátorů. Pohoštění pro degustátory proběhlo v Pohostinství u zámku.  

Šampionem koštu bílých vín se stal Radek Záviška z Moravského Krumlova s Rulandou šedou, 

šampionem koštu v červených vínech se stal Pavel Fučík z Branišovic s Cabernetem Jurou. 

Nejlepší rosé výstavy získala firma VÍNO TICHÝ s.r.o. z Rybníků za Cabernet Sauvignon. 

Cenu za nejlepší kolekci získal Radek Záviška z Moravského Krumlova. 

Nejlepší bílé víno bohutických vinařů získalo Vinařství Sedmera za Chardonnay, cenu za 

nejlepší červené víno získal Zdeněk Dřevo za Dornfelder. Cenu za nejlepší rosé obdržel Václav 

Štefka za Zweigeltrebe. Prestižní cenu za kolekci získal Josef Novosad st. 

Sice několik dní před koštem bylo nevlídné počasí, nakonec se počasí v den akce umoudřilo a 

celý den bylo krásné jarní počasí. Ochutnat výborné vzorky přišlo cca 300 lidí. K poslechu hrála 

cimbálová muzika Sylván. Ocenění předával vzácný host. Letos to byl prezident Svazu vinařů 

Martin Chlad. Předání cen moderoval Martin Žák.  



Vinařský spolek děkuje obci za podporu organizace koštu, dále všem vinařům za poskytnuté 

vzorky vín. Poděkování patří sponzorům a také brigádníkům, kteří se podíleli na hladký průběh 

letošního koštu.  

Košt vín je skvělou 

příležitostí pro vinaře 

prezentovat svou práci a pro 

milovníky vína objevit nové 

chutě a získat hlubší 

porozumění vínům. Akce 

nejen že podporuje místní a 

přespolní vinaře, ale také 

přispívá k šíření vinařské 

kultury a tradice. 

Košt vína je tedy nejen o 

ochutnávce, ale i o sdílení 

zážitků, vědomostí a radosti 

z vína, které spojuje lidi a 

vytváří nezapomenutelné 

okamžiky. 

Vinařský spolek "sv. Michal" – Bohutice 

 

 

SPOLEČENSKÁ KRONIKA 2024 
 
František Antl   70 let Vladimíra Nedomová  75 let 
Štefanie Vavřínová  80 let Svatoslava Novosadová 75 let 
Jaroslava Hyklová  75 let Alena Prustoměrská  85 let 
Zdeňka Svobodová           102 let Růžena Pokorná  80 let 
Stanislav Živna  86 let Leopold Bis   80 let 
Josef Novosad  75 let Jana Harsányiová  80 let 
  
 

Jubilantům přejeme vše nejlepší a pevné zdraví! 

 

 

Součástí tohoto zpravodaje je dotazník pro obyvatele obce, který je součástí právě 

zpracovávaného Programu rozvoje obce Bohutice na období 2025 – 2031. Prosíme o jeho 

vyplnění a vhození do schránky Obecního úřadu nebo do sběrného boxu v prodejně 

Jednoty. Volné dotazníky budou k dispozici na webových stránkách obce, na Obecním 

úřadu a v prodejně Jednoty.  



 

Prosíme majitele či výrobce Bohutické meruňkovice či různých pálenek, kteří mají zájem svoje 

vzorky (0,5l) poskytnout pro účely degustace, aby je přinesli na OÚ v období od 1.7. do 

18.7.2024. Dále prosíme hospodyňky o poskytnutí vzorku meruňkové marmelády v malé 

skleničce také do 23.7.2024. Děkujeme 


